



KELAB KEBAJIKAN DAN REKREASI
KOLEJ UNIVERSITI ISLAM MELAKA
BATU 28, KUALA SUNGAI BARU
78200 MELAKA
Tel : 06-387 8466

No. Rujukan : UNIMEL/KRISKUIM(PNT)/01/23

Tarikh : 24 Mei 2023
04 Zulkaedah 1444 H

Assalamualaikum wr.wb. / Salam Sejahtera

Perkara	MAKLUMAN MENGENAI PELAKSANAAN PENDAHULUAN KHAS KELAB KEBAJIKAN DAN REKREASI KOLEJ UNIVERSITI ISLAM MELAKA	
Kepada	<ul style="list-style-type: none">• Staf Akademik dan Staf Pentadbiran, UNIMEL.	
Daripada	<ul style="list-style-type: none">• Puan Fateen Faeeza binti Aris Pustakawan UNIMEL merangkap Setiausaha Kelab Kebajikan dan Rekreasi Kolej Universiti Islam Melaka	
Salinan Kepada	<ul style="list-style-type: none">• Naib Canselor• Pendaftar• Bendahari	<ul style="list-style-type: none">– Untuk makluman YBhg. Prof. Dr..– Untuk makluman Puan.– Untuk makluman Puan.

Saya dengan hormatnya merujuk perkara di atas dan keputusan Mesyuarat Pelaksanaan Pendahuluan Khas KRISKUIM bertarikh 24 Mei 2023 adalah berkait.

2. Seperti yang tuan/puan sedia maklum, pembayaran gaji bulan Mei dijangka akan dibuat selewat-lewatnya pada 5 Jun 2023. Sehubungan itu, Kelab Kebajikan dan Rekreasi Kolej Universiti Islam Melaka menyediakan kemudahan pendahuluan khas KRISKUIM sebanyak RM 200.00 kepada 50 orang staf UNIMEL bagi membantu meringankan beban staf.

3. Justeru, tuan/puan yang berhasrat untuk membuat permohonan boleh memuat turun Borang Permohonan Pendahuluan Khas KRISKUIM melalui portal rasmi KRISKUIM (<http://www.unimel.edu.my/kriskuim>) dan menghantar borang berkenaan kepada Cik Saffinaz (Bendahari KRISKUIM) di Kaunter Kewangan, Pejabat Bendahari UNIMEL sebelum atau selewat-lewatnya pada 26 Mei 2023 (Jumaat). Untuk makluman tuan/puan juga, permohonan pinjaman mikro KRISKUIM dibekukan sementara dan akan dibuka semula pada bulan Julai 2023, akan tetapi jadual pembayaran semula pinjaman mikro KRISKUIM yang sedia ada masih dikekalkan.

Segala perhatian dan kerjasama tuan/puan berhubung perkara di atas amat dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian, wassalam.

“MELAKAKU MAJU JAYA, RAKYAT BAHAGIA, MENGGAMIT DUNIA”
“BERILMU, BERAKHLAK, BERBUDAYA”

Saya yang menjalankan amanah,

(FATEEN FAEEZA BINTI ARIS)